




iJAPAN
Quality Japan Tour

Tour Code: Jkx6



6 D 4 N

大阪/合掌村+伊根

OSAKA / KAYABUKI NO SATO + INE

纯玩无购物
NO SHOPPING



www.goldentropics.com.my



Golden Tropics Travel 东风旅游



[goldentropics_travel](https://www.instagram.com/goldentropics_travel)

第1天: 吉隆坡✈️大阪

- ◆ 集合于吉隆坡国际机场乘搭客机前往日本【大阪】

第2天: 大阪-京都

清水寺/音羽之瀧/二、叁宁坂商店街/八坂神社

- ◆ 清水寺 - 一座位于日本京都府京都市东山区清水的寺院，于778年（宝龟9年）前后由延镇上人造造。
- ◆ 音羽之瀧 - 这里的山泉终年不断，被列为日本十大名水之首，泉分为三股，从右至左分别代表了长寿、恋爱、智慧（也有种说法是长寿、健康、智慧）。排队饮水的人很多，饮水之人必须选择其中一股，并且一饮而尽，否则效用递减哦，据说想全部都尝试的人，也会因为贪心而失去效果。

第3天: 京都 - 宫津

美山町合掌村/天桥立/伞松公园 (含来回登山电车)/伊根舟屋/伊根湾观光船

- ◆ 美山町合掌村 - 古朴的「美山茅草屋之乡」就沿着大片的原始森林山坡地蔓延而上，一个一个小巧的茅草屋全部整齐地沿着同一个方向建造，这些被保存下来大大小小的茅草屋至少都有150年至200年的历史，其中最古老的建筑为220年前建造。
- ◆ 伊根舟屋 - 以其特有的舟屋 (funaya) 或船屋而闻名。这些木造建筑就在水上，同时兼作渔民的船坞与住家。一楼为船，二楼则作为居住空间使用。现今大约还有230间舟屋，沿着海岸线绵延5千米。有少数几间舟屋是民宿，让旅客有机会一窥现代渔民的真实生活。
- ◆ 伊根湾观光船 - 整趟巡回行程计时25分钟，让伊根湾巡回游览船带您平稳的伊根海湾，悠闲欣赏伊根独特的船屋，享受别具风情的景色！运气好的话还可以近距离观赏靠近游览船的海豚！除此之外在游览船上喂食海鸥也是伊根湾巡回游览船的醍醐味之一！

第4天: 宫津 - 丰冈 - 宫津

出石城下町/竹田城迹

- ◆ 出石城下町 - 是经历过神话时代并延续到现在的城镇。如今，它是充满古日本怀旧气息而大受欢迎的城下町。除此之外，还有「出石荞麦面」、「出石烧」和「杞柳细工」等当地特产。若换上和服漫步在街道上，您会感到自己仿佛穿越了时空。
- ◆ 竹田城迹 - 是日本全国极其罕见的保存完整的山城遗迹古建筑，由于形状像猛虎俯卧，故被称作“虎卧城”。“日本的马丘比丘”“天空之城”等别名为众人所知。

第5天: 宫津 - 姬路 - 大阪

姬路城 (含天守阁)/心斋桥

- ◆ 姬路城 - 是日本的代表性名城，是日本最具代表性的城郭建筑，不仅代表了当时建筑工艺的高峰，也非常具有战略防御功能。由于城的外型就像是一只威风凛凛的展翅大鸟，因此也被昵称为“白鹭城”，一成功入选联合国教科文组织的世界遗产，也被指定为日本的国宝。
- ◆ 心斋桥 - 全长约600公尺。包含连接前后的其他商店街的话，成为一条约2公里延绵不断的商店街。聚集了药妆店、化妆品店、免税店、百元店、动漫人物店、餐厅和咖啡店等，如果说想买的东西都可以在这里买到，一点也不过分。

第6天: 大阪✈️吉隆坡

- ◆ 早餐后，乘搭客机飞往吉隆坡。结束美好旅程。



清水寺 Kiyomizu Temple



伞松公园 Amanohashidate Kasamatsu Park



伊根舟屋 Ine-ura



美山町合掌村 Kayabuki No Sato

DAY 1: KUALA LUMPUR ✈️ OSAKA

- ◆ Assemble at Kuala Lumpur International Airport, take flight to [OSAKA].

DAY 2: OSAKA - KYOTO

Kiyomizu Temple / Otowa Waterfall / Sannenzaka Street / Yasaka Shrine

- ◆ **Kiyomizu Temple** - Buddhist temple located in eastern Kyoto, Japan. The temple is part of the Historic Monuments of Ancient Kyoto UNESCO World Heritage Site.
- ◆ **Yasaka Shrine** - Is one of the most famous shrines in Kyoto. Founded over 1350 years ago, the shrine is located between the popular Gion and Higashiyama districts and is often visited by tourists walking between the two.

DAY 3: KYOTO - MIYAZU

Kayabuki No Sato / Amanohashidate / Amanohashidate Kasamatsu Park (Included Train) / Ine-ura / Ine Bay Sightseeing Boat

- ◆ **Kayabuki No Sato** - Village Registered as a UNESCO World Heritage Site in 1995, the village is famous for its thatched "Gassho-zukuri" roof, or known as, "hand in prayer" style. It is characterized by steeply slanting roof resembling two hands joined like a prayer. You will find different picturesque and landscape throughout the year with different season.
- ◆ **Ine-ura** - It is designated as a national preservation district for traditional buildings. The residential cluster that lines the coast of Ine Bay is known as "Funaya," which are famous as National Preservation District for traditional buildings.
- ◆ **Ine Bay Sightseeing Boat** - There are sightseeing boats operated by us that go around inside the bay, and it takes about 25 minutes. You can enjoy the landscape of "Funaya" from the sea, while you are on the boat. If you're lucky enough, you can also feed many seabirds fly close to the boat.

DAY 4: MIYAZU - TAQYOOKA - MIYAZU

Izushi Castle Town / Takeda Castle Ruins

- ◆ **Izushi Castle Town** - Is a town that continues on from the mythical era. Today it is a castle town popular for its nostalgic atmosphere of old Japan. Besides that, there are many local special products such as "Izushi Sara Soba", "Izushi Yaki (pottery)" and "Kiryusaiku".
- ◆ **Takeda Castle Ruins** - Is a ruined castle in Asago City, Hyogo Prefecture, that is also known as the "castle floating in the sky" because of the way it appears to be floating on a sea of clouds on foggy autumn mornings.

DAY 5: MIYAZU - HIMEJI - OSAKA

Himeji Castle (Include Tenshu) / Shinsaibashisuji

- ◆ **Himeji Castle** - Is the largest and most visited castle in Japan, and it was registered in 1993 as one of the first UNESCO World Heritage Sites in the country.
- ◆ **Shinsaibashisuji** - Is a must-visit in Osaka. This giant shopping arcade of cosmetics stores, apparel shops, and restaurants extends 600 meters.

DAY 6: OSAKA ✈️ KUALA LUMPUR

- ◆ After breakfast, take flight back Malaysia.
Home Sweet Home



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

DAYS 天数	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	SELECTED HOTELS 精选酒店
1	-	-	-	飞机上 On Board
2	机上用餐	日式风味定食	相扑火锅 +海鲜和牛拼盘	4★ La'gent Hotel Kyoto Nijo or SML
3	酒店内	海幸御膳料理 +鲍鱼	酒店内	4★ Mercure Kyoto Miyazu Resort & Spa or SML
4	酒店内	荞麦面DIY +但马和牛料理	酒店内	4★ Mercure Kyoto Miyazu Resort & Spa or SML
5	酒店内	太合棉花糖牛肉锅	自理	4★ Plaza Osaka Hotel or SML
6	酒店内	机上用餐	-	-

注意：餐食安排会因航班及交通路况做出更改

Travel Essentials :

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD will provide complimentary travel insurance. If you choose not to use it, there will be no refund or compensation; If you are 69 years old and above at the time of departure, you will need to pay the additional cost for travel insurance.

Terms & Conditions :

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
5. All pictures shown are for illustration purpose only.
6. Tours are conducted in Mandarin.
7. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
8. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
9. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 东风旅游会附赠旅游保险, 如果不需要恕无法退款或补偿; 如出发时年纪超过69岁或以上, 需额外补上旅游保险差额。

Terms & Conditions 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 东风旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若东风旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与东风旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 东风旅游一概不负责, 旅客需自行承担额外的费用。
5. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。
6. 所有行程以中文讲解为主。
7. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
8. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
9. 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖道地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

IMPORTANT NOTES

1. ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
3. Flight schedule above is subject to change.
4. Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Travel Agent:



东风旅游
GOLDEN TROPICS
Travel & Tours Sdn Bhd
(KKKP 4108, 624552-U)



G-05, Wisma Zelan, Jalan Tasik Permaisuri 2,
Bandar Tun Razak, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.



www.goldentropics.com.my



info@goldentropics.com.my



03-9174 6888



010-818 6688